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El ple del Consell de Formentera ha aprovat avui per unanimitat aprovar una acció concertada
entre el Consell de Formentera, la Cooperativa del Camp i Caixa Rural per impulsar el projecte
d'arrendament de terres, que té per objecte donar la possibilitat a propietaris de terrenys
agrícoles abandonats a permetre que la Cooperativa del Camp es treballi. D'aquesta manera,
milloraria la productivitat del camp de Formentera, ja que s'obtindria fruït d'allà on ara no es
cultiva i milloraria el paisatge de l'illa.

  

Fruït d'aquesta acció concertada, que ha defensat el conseller d'Agricultura i Pesca, Santi Juan,
el Consell de Formentera finançarà amb 95.000€, una partida que ja estava prevista en el
pressupost per a l'any 2015. La cooperativa s'encarregaria d'establir els procediments i els
mitjans necessaris per treballar els camps i podria comerciar amb els fruits obtinguts de les
terrers treballades. Els propietaris, per la seva banda, veurien com les seves propietats tornen
a ser fèrtils i milloren l'aspecte actual d'abandonament que presenten algunes finques.

  

A banda d'aquest punt, també s'ha produït unanimitat en la proposta que el Grup Independent
de Formentera ha presentat per construir o instal·lar una coberta o material impermeable que
millori l'operació de càrrega i descàrrega de passatgers a les immediacions del Centre de Dia.
Actualment, segons ha explicat Javi Serra, “els dies de pluja fan que el transport de persones
majors no sigui fàcil”. Dolors Fernàndez Tamargo, consellera de Benestar Social, ha demanat
disculpes a la ciutadania i ha informat que “l'edifici del Centre de Dia actualment encara està
sotmès a períodes de garanties i la titularitat és del Govern, aviat serà cedit al Consell de
Formentera, com està pactat, i en quant això passi impulsarem aquesta millora si no ha estat
possible aconseguir que la conselleria de Benestar i Família, propietària de la instal·lació
l'executi abans”.

  

La proposició del Partit Popular relativa a la bonificació de l'Impost de Béns Inmobles (IBI) a les
cases d'arquitectura tradicional inclosos en el catàleg de béns patrimonials protegits no ha
obtingut el suport ni de l'equip de govern ni del GUIF. Bartomeu Escandell, conseller
d'Urbanisme, ha argumentat que “aquestes vivendes ja poden gaudir d'una bonificació del 75%,
que s'ha de sol·licitar durant el primer trimestre de cada any, i no la podem augmentar al 100%
(com pretenia la proposició del Partit Popular), perquè la Llei que regula l'impost de l'IBI no
permet aquesta quantia de bonificació”.
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La resta de propostes tractades al ple, com les relatives a l'ocupació per via d'urgència de les
finques des Pujols sobre les quals s'ha d'executar el vial que ha d'unir els carrers d'Aigua Dolça
i de Fonoll Marí, i que permetrà que el carrer Aigua Dolça passi a ser d'un sol sentit, o bé l'acció
concertada amb l'Associació Cultural Audiovisual de Formentera (ACAF) per la producció de
continguts per Ràdio Illa, han estat aprovades amb els vuit vots favorables dels grups
municipals del govern (GxF i PSOE) i l'abstenció de GUIF i PP.

  

En el ple d'avui, també amb els vots a favor de GxF i PSOE i l'abstenció del PP, s'ha aprovat
inicialment el Pla de desenvolupament turístic, elaborat amb el consens del sector turístic i en
el marc del Patronat de Turisme. Aquest document conté les bases de la promoció turística per
a la campanya vinent que s'iniciarà al final de l'estiu de 2015.

  

Compareixença del conseller d'esports, festes i participació ciutadana

  

En el ple d'aquest matí ha donat compte de la seva gestió Sergio Jiménez, conseller d'Esports,
Participació Ciutadana i Festes. En la seva intervenció ha destacat la posada en marxa del
poliesportiu aquesta legislatura, que ja ha arribat als 1437 usuaris dels quals 1076 són socis i
361 són propietaris de bons que donen dret a 10 pràctiques esportives. El poliesportiu va
generar l'any 2014, 114.000€ d'ingressos, superant els 94.000€ de 2013. Jiménez ha dit que
“obrir el poliesportiu i aconseguir que no tingui una despesa assumible per al Consell Insular ha
estat una fita important”.

Sergio Jiménez també ha destacat “la gestió de l'esport escolar per part del Consell de
Formentera, des de fa 3 anys, ja que fins aquest període encara l'assumia el Consell d'Eivissa”.
Per Jiménez, que el Consell assumeixi el cost de l'esport base permet a clubs “concentrar els
seus recursos en la tecnificació i la competició i a les escoles poder destinar els seus recursos
a altres àmbits de l'ensenyament”.

Sergio Jiménez també ha recordat l'evolució de la cursa de la Mitja Marató, “que al 2010 tenia
300 corredors i en la darrera edició 2014, convertint-se en un exemple de bona organització i
de cursa atractiva pels corredors de tot l'estat”. Per Jiménez, “la prova de 8 quilòmetres el dia
de la Mitja Marató permet a corredors venir acompanyats de familiars, amics o parelles que no
només venen a mirar sinó que amb un nivell de preparació no tant important com per córrer 21
quilòmetres, poden participar”.

  

En quant a projectes immediats, Sergio Jiménez ha agraït la col·laboració i la iniciativa de clubs
de l'illa per configurar un calendari “molt important en els propers tres mesos, sent uns
esdeveniments clau per donar una empenta a l'inici de la temporada turística”. Entre els
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propers esdeveniments a celebrar entre finals de febrer i maig, Jiménez n'ha citat 11
relacionats amb el ciclisme BTT, el ciclisme en carretera, el judo, el futbol, les curses de córrer,
caminades o el triatló.
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